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EJB 3 is the most important innovation introduced in Java EE 5.0. EJB 3 simplifies
enterprise development, abandoning the complex EJB 2.x model in favor of a
lightweight POJO framework. The new API represents a fresh perspective on EJB
without sacrificing the mission of enabling business application developers to create
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robust, scalable, standards-based solutions. EJB 3 in Action is a fast-paced tutorial,
geared toward helping you learn EJB 3 and the Java Persistence API quickly and easily.
For newcomers to EJB, this book provides a solid foundation in EJB. For the developer
moving to EJB 3 from EJB 2, this book addresses the changes both in the EJB API and
in the way the developer should approach EJB and persistence.
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very very good, but old, where is j2ee 6 ?!
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-----------------------------
读完一遍真不容易...

-----------------------------
ejb3=annotation+pojo. 4 chapters for java persistence API.

-----------------------------
经典啊

-----------------------------
实在值得推荐！

-----------------------------
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书评

以前一直听说action系列的书不错,一直没有拜读过,这次看这个ejb3,算是入门吧,看了一
下确实还不错 讲的比较清楚,涉及的细节也有提到
还没读完,JPA等持久化部分考虑看另外一本JPA会详细些  

-----------------------------
本书对EJB3学习者，帮助非常大。书中的最佳实践让人受益匪浅！原版英文书5星。
中文翻译，个人觉得读起来比较通顺。但里面的翻译错误还是不少。虽然如此，对于EJ
B3 的学习，个人首推本书。 以下是我发现的翻译错误： P33 第17行
<原文>那么无状态就特别有用 <改为>那么有状...  

-----------------------------
书写的很好，很实用。个人觉得是介绍EJB3最好的一本书。
但翻译的实在是让我忍无可忍。看完中文版后，觉得是一个精神分裂的机器人翻译的…
…错误百出，很多名词的翻译都不正确，若果对EJB了解不深，本书中文版的错误极容
易误导读者。建议参考英文版一起看  

-----------------------------
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